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Dziękujemy za zainteresowanie naszym katalogiem DPS IMAGE!
Obrazy dostępne w katalogu to nie zdjęcia i rysunki - wszystkie propozycje zostały wygenerowane 
przez naszych specjalistów przy użyciu zaawansowanych algorytmów sztucznej inteligencji (AI) 
i mogą być wykorzystywane komercyjnie przy produkcji powłok napinanych DPS w postaci 
nadruków wielkoformatowych.
Technologia ta umożliwia tworzenie unikalnych i kreatywnych grafik. Z uwagi jednak na dynamiczny 
rozwój i ciągłe doskonalenie algorytmów, może dochodzić do wystąpienia niezamierzonych 
błędów i artefaktów w wygenerowanych obrazach. Zauważone przez naszych specjalistów błędy 
zostają poddawane retuszowi i/lub są usuwane na bieżąco. Cały czas doskonalimy się dla Państwa!
Niestety w niektórych przypadkach błędy mogą być trudne do zauważenia w wersjach cyfrowych 
natomiast mogą się uwidocznić w nadruku wielkoformatowym. Za niewidoczne - a tym samym nie 
wyeliminowane w wersji cyfrowej - wady grafik Grupa DPS nie ponosi odpowiedzialności.
Koszt wykorzystania plików określa aktualnie obowiązujący cennik towarów i usług DPS.
Prosimy o rozważne zakupy - zakupione pliki nie podlegają reklamacjom. 
Zakup pliku nie oznacza przeniesienia na kupującego praw autorskich ani majątkowych.
W razie potrzeby i wątpliwości sugerujemy skonsultowanie się z Państwa opiekunem handlowym, 
który wyjaśni zasady korzystania z plików, omówi ich parametry jak również doradzi w temacie 
zmiany grafiki lub utworzenia całkowicie nowego obrazu.
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The images available in the catalogue are not photos or drawings – all proposals have been 
generated by our specialists using advanced artificial intelligence (AI) algorithms and can be used 
commercially in the production of DPS stretch ceilings in the form of large-format prints.
This technology allows for the creation of unique and creative graphics. However, due to the 
dynamic development and continuous improvement of algorithms, unintended errors or artifacts 
may occur in the generated images. Errors noticed by our specialists are being retouched and/or 
removed on an ongoing basis. We are constantly improving for you!
Unfortunately, in some cases, errors may be difficult to notice in the digital version and may 
become noticeable in the large-format print. The DPS Group is not responsible for any invisible – 
and therefore not eliminated in the digital version – graphic errors.
The cost of using the graphic files is determined by the current price list of DPS goods and services. 
Please shop carefully – the purchased files are not subject to complaints. The purchase of a file 
does not imply the transfer of copyright or property rights to the buyer.
If you have any questions or doubts, we suggest consulting your commercial assistant, who will 
explain the rules for using the files, discuss their parameters, and advise on changing the graphics 
or generating a completely new image.

Merci de votre intérêt pour notre catalogue DPS IMAGE!
Les images disponibles dans le catalogue ne sont pas des photos ou des dessins - toutes les 
propositions ont été générées par nos spécialistes à l’aide d’algorithmes avancés d’intelligence 
artificielle (IA) et peuvent être utilisées commercialement dans la production de toiles tendues 
DPS sous forme d’impressions grand format. 
Cette technologie permet de créer des graphiques uniques et créatifs. Toutefois, en raison du 
développement dynamique et de l’amélioration continue des algorithmes, il peut y avoir des 
erreurs involontaires dans les images générées. Les erreurs constatées par nos spécialistes sont 
retouchées et/ou supprimées en permanence. Nous améliorons constamment nos services pour 
vous!
Malheureusement, dans certains cas, les erreurs peuvent être difficiles à déceler dans les versions 
numériques, alors qu’elles deviennent visibles seulement lors de l’impression en grand format. 
DPS n’est pas responsable des défauts graphiques qui ne sont pas visibles - et donc non éliminés 
dans la version numérique.
Le coût de l’utilisation des fichiers est spécifié dans la liste de prix des produits et services DPS.
Les fichiers achetés ne peuvent faire l’objet de réclamations. 
L’achat d’un fichier ne signifie pas le transfert des droits d’auteur ou de propriété à l’acheteur.
En cas de besoin ou de doute, nous vous prions de consulter votre assistant commercial qui vous 
expliquera les conditions d’utilisation des fichiers, leurs paramètres et vous conseillera sur le 
changement de graphiques ou la création d’une image entièrement nouvelle.
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